
er wel een baan is. Het Centrum voor
Werk en Inkomen moet toetsen of
iemand op arbeidsmarktgronden een
contract mag hebben. Ik heb de
minister nog niets horen zeggen over
de contacten die de IND heeft met de
Centra voor Werk en Inkomen. De
CWI’s moeten de benodigde
informatie vrij snel kunnen aan-
leveren.

Minister Donner: U doelt op de
tewerkstelling van buitenlandse
werknemers. Bij de situatie waarop
het artikel doelt, gaat het evenwel
meestal om Nederlanders die aan
een inkomenseis moeten voldoen.
Daarvoor is helemaal geen sprake
geweest van vergunningonderzoek.
Er is namelijk geen tewerkstellings-
vergunning voor afgegeven. Het gaat
om het creëren van de schijn van
een baan door wat waarschijnlijk
doorgaans Nederlanders zijn.

De heer Bruls (CDA): Als het
bijvoorbeeld om mensen gaat van
buiten de Europese Unie is dat wél
aan de orde. Die koppeling moet dus
vrij snel gelegd zijn. Is die koppeling
dus door de IND gelegd? Dit lijkt mij
namelijk heel logisch.

Minister Donner: In dat soort
gevallen is er inderdaad eerst
onderzoek verricht naar de baan. Ik
neem aan dat, als wij signalen
krijgen dat er mogelijk sprake is van
een schijnarbeidsovereenkomst, de
cijfers naar het UWV gaan. Die cijfers
zullen daar dan gekoppeld worden
met de eerdere vergunning voor
tewerkstelling. Nogmaals, het
onderzoek bij de eerste tewerkstel-
ling is veel grondiger. Het is dan ook
onwaarschijnlijk dat er bij de eerste
tewerkstelling een schijncontract
ontstaat, opdat later op basis
daarvan gezinshereniging plaats-
vindt. In die zin ga ik er zonder meer
van uit dat het UWV dat meebrengt.
Dat zal echter niet veel opleveren. Ik
herhaal dat de banen in eerste
instantie geen schijnbanen geweest
zullen zijn.

De voorzitter: Mijnheer Eurlings en
mijnheer De Haan, het is hier geen
sociëteit!

Minister Donner: Het is hooguit de
vraag of er op het moment dat de
gezinshereniging of de gezins-
vorming wordt aangevraagd, sprake
is van een schijn-
arbeidsovereenkomst.

De voorzitter: Ik deel mee aan de
leden die er de hele tijd doorheen
hebben gepraat, dat het vragenuur
nu voorbij is. Zij zouden het anders
niet merken. Anderen daarentegen,
zoals de heer Aptroot, hebben het
gehele vragenuur met grote
aandacht geluisterd.

(Applaus)

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het woord was
gevraagd door mevrouw Vos. Ik heb
begrepen dat zij zich heeft moeten
afmelden.

Mevrouw Halsema (GroenLinks):
Voorzitter. Bij mijn weten is het
verzoek van mevrouw Vos ingetrok-
ken.

De voorzitter: Dan heb ik mij
vergist. Mijn verontschuldigingen dat
ik dat ten onrechte heb aangekon-
digd.

Ik constateer dat niemand zich
heeft aangemeld voor de Regeling
van werkzaamheden. Dan kunnen wij
nu gaan stemmen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Wijziging van de Mediawet met
het oog op verbetering van de
openheid en continuı̈teit van de
landelijke publieke omroep
(29030).

(Zie vergadering van 21 januari
2004.)

De voorzitter: Ik geef gelegenheid
tot het afleggen van een stemverkla-
ring vooraf.
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Mevrouw Kraneveldt (LPF):
Voorzitter. Onze fractie zal, zoals wij
verleden week al hebben aangekon-
digd, tegen dit wetsvoorstel
stemmen, maar niet omdat wij de
omroep BNN geen warm hart
zouden toedragen. Integendeel zelfs,
BNN is er wat ons betreft als enige
in het omroepbestel in geslaagd om
een zeer moeilijk bereikbare groep,
namelijk die van de jongeren, aan
zich te binden. Dat is knap. In het
omroepbestel dat ons voor ogen
staat, kan BNN ook een zeer
belangrijke rol spelen als leverancier

van met name programma’s voor
jongeren. Dit wetsvoorstel zien wij
als gelegenheidswetgeving om BNN
in het bestel te houden. Dit geeft
voor ons des te meer aan dat het
huidige bestel niet meer van deze
tijd is en dat het zal moeten worden
omgevormd tot één sterke publieke
omroep met drie goed gedefinieerde
netten waarop de oude omroepen
hun rol als leveranciers van
programma’s met een bepaalde
identiteit kunnen blijven vervullen.

De artikelen I t/m III en de beweegre-
den worden zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, D66, de
VVD en het CDA voor dit wetsvoor-
stel hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat het is
aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over moties, ingediend bij het debat
over de eigen bijdrage voor
thuiszorg, te weten:
- de motie-Kant c.s. over opschorting
van de invoering van de gewijzigde
eigen bijdragen (29200-XVI, nr. 163);
- de motie-Tonkens c.s. over
collectieve kosten en sociale kosten
(29200-XVI, nr. 165);
- de motie-Tonkens c.s. over
activerende begeleiding gehandicap-
ten (29200-XVI, nr. 166).

(Zie vergadering van 21 januari
2004.)

De voorzitter: Op verzoek van
mevrouw Tonkens stel ik voor, haar
motie (29200-XVI, nr. 166) van de
agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de motie-Kant c.s.
(29200-XVI, nr. 163).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks en de PvdA voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Tonkens
c.s. (29200-XVI, nr. 165).
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De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA en de
ChristenUnie voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over moties, ingediend bij het debat
over herkeuringen voor de WAO,
te weten:
- de motie-Bussemaker c.s. over
perspectief op reı̈ntegratie en
werkhervatting (28333, nr. 15);
- de motie-Bussemaker c.s. over de
Nederlandse taal bij herkeuring
(28333, nr. 16).

(Zie vergadering van 22 januari
2004.)

De voorzitter: Ik geef gelegenheid
tot het afleggen van een stemverkla-
ring vooraf.
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Mevrouw Huizinga-Heringa
(ChristenUnie): Voorzitter. Onze
fractie staat sympathiek tegenover de
inhoud van deze moties, maar naar
onze mening is dit niet het juiste
moment om deze moties in te
dienen. Ze zijn te vroeg; daarom zal
mijn fractie ertegen stemmen.

In stemming komt de motie-
Bussemaker c.s. (28333, nr. 15).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks en de PvdA voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-
Bussemaker c.s. (28333, nr. 16).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
motie is verworpen met dezelfde
stemverhouding als de vorige.

Het volgende agendapunt is
stemming over de motie-Geluk c.s.
over heroverweging van het
kierbesluit Haringvlietsluizen
(29200-XII, nr. 36, herdruk). Op
verzoek van de heer Geluk stel ik
voor, de stemming over deze motie
een week uit te stellen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het voorstel van het Presi-

dium tot wijziging van artikel
150a van het Reglement van
orde (29380).

De voorzitter: Er hebben zich voor
dit onderwerp geen sprekers gemeld.
Het betreft hier een voorstel tot
invoering van een geschenken-
register.

Ik stel voor, dit voorstel zonder
stemming aan te nemen.

Daartoe wordt besloten.

De vergadering wordt van 14.34 uur
tot 15.00 uur geschorst.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging

van de Wet op de Ruimtelijke
Ordening, de Wet op de stads-
en dorpsvernieuwing en de Wet
op de economische delicten
(onderbrenging van overtredin-
gen van bestemmingsplan-
voorschriften en daarmee
samenhangende overtredingen
onder de werkingssfeer van de
Wet op de economische delicten)
(28734).

De algemene beraadslaging wordt
geopend.
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Mevrouw Schreijer-Pierik (CDA):
Voorzitter. Wij danken de bewindslie-
den voor de duidelijke antwoorden
op de vragen van de CDA-fractie in
het schriftelijk verslag.

De CDA-fractie heeft in het
schriftelijk verslag de kritische vraag
gesteld waarom reeds nu, vooruitlo-
pend op de discussie in de Kamer
over de herziening van de Wet op de
ruimtelijke ordening, gekozen is voor
een aanpak waarbij niet alleen
overtredingen inzake de permanente
bewoning van recreatiebedrijven,
maar alle overtredingen van
bestemmingsplanvoorschriften onder
de Wet op de economische delicten
worden gebracht. Het kabinet noemt
echter een groot aantal argumenten
waarom nu al overtredingen van de
bestemmingsplanvoorschriften onder
de werking van de Wet op de
economische delicten moeten
worden gebracht.

Allereerst is het uit het oogpunt
van eenheid van wetgeving niet

logisch, slechts het in strijd met een
bestemmingsplan permanent
bewonen van een recreatief verblijf
onder de werkingssfeer van de WED
te brengen en op overige overtredin-
gen van het bestemmingsplan het
commune strafrecht van toepassing
te laten zijn. Ook uit het oogpunt van
eenheid van handhaving is het
logischer de reikwijdte van het
wetsvoorstel niet te beperken tot de
permanente bewoning van de
recreatiebedrijven. Het zou niet
effectief zijn als de voordelen die de
Wet op de economische delicten bij
de opsporing en vervolging van deze
overtredingen biedt ten opzichte van
het commune strafrecht, niet bij
andere overtredingen van
bestemmingsplanvoorschriften
zouden kunnen worden benut. Ook
voor deze overige overtredingen zijn
er thans, zoals de bewindslieden heel
duidelijk stellen, onvoldoende
mogelijkheden voor een effectieve
strafrechtelijke handhaving.

Ten slotte heeft het onder de
werking van de WED brengen van
alle overtredingen van
bestemmingsplanvoorschriften nog
een ander voordeel. Er wordt, zoals
de bewindslieden stellen, een einde
gemaakt aan de situatie dat deze
overtredingen met het commune
strafrecht moeten worden aangepakt,
terwijl overtredingen in het kader
van de Wet milieubeheer en de
zogenaamde groene wetten, zoals de
Natuurbeschermingswet, die vaak
samengaan met overtredingen van
bestemmingsplanvoorschriften, met
behulp van het economische
strafrecht worden bestreden. Door
het onder de werking van de WED
brengen van alle overtredingen van
bestemmingsplannen wordt hiermee
dan ook een einde gemaakt aan een
moeilijk te verdedigen concurrentie
op het punt van strafbedreiging,
opsporingsbevoegdheden en
behandelend rechter. Alles overwe-
gende, kunnen de leden van de
CDA-fractie deze lijn volgen.

Wij stellen op grond van de nota
naar aanleiding van het verslag met
instemming vast dat er systematisch
verder wordt gewerkt aan een
integrale aanpak van de handhaving
en een nog actievere houding van de
gemeenten op dit punt. Dit hebben
wij ook met de staatssecretaris van
VROM heel duidelijk in het kader van
handhavingsoverleggen besproken.
Het aanhangige wetsvoorstel inzake
handhavingsstructuur kan hier een

Voorzitter
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